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§ 381 Enkel fråga ställd till byggnadsnämndens 
ordförande Klas Svanberg (M) från Karin Svensson 
Smith (MP) om bostadsbyggande 
Dnr KS 2021/0269 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

att frågan får ställas. 

Sammanfattning 
Karin Svensson Smith (MP) ställer en enkel fråga till 
byggnadsnämndens ordförande Klas Svanberg (M) enligt följande: 

Jag undrar om byggnadsnämndens ordförande anser att 
bostadsbygge i kvarteret Lyckebacken intill den nya tågstationen 
fortsatt ska vara högprioriterad i den kommande utbyggnadsplanen 
som ska gälla fram till 2030? 

Anföranden 
Klas Svanberg (M) och Karin Svensson Smith (MP) yttrar sig under 
behandlingen av ärendet. 

Underlag för beslut 
• Enkel fråga ställd till byggnadsnämndens ordförande Klas 

Svanberg (M) från Karin Svensson Smith (MP) om 
bostadsbyggande, inkommen 2021-12-14
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